
ZÁPISNICA 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Domaňovciach 

konaného dňa 20.6.2017 

 

Prítomní: 

Starostka obce : Ing. Martina Bednárová 

Poslanci OZ: Ing. Ján Kamenický, Mgr. Júlia Čurillová, Marek Ruman, Ján Lukáč, Mgr. Ivana 

Farkašovská, Marek Gonda 

Neprítomní poslanci: Iveta Salugová 

Ďalší prítomní: Ing. František Stanislav 

Hostia: PaedDr. Tatiana Bazárová, Mgr. Terézia Galajdová, Mgr. Mária Pavluvčíková, Katarína 

Hradiská, Mgr. Lenka Kočišová, Darina Karabinová 

Program: 

1) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3) Určenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice 

4) Kontrola plnenia uznesení 

5) Schválenie prevodu obecných pozemkov 

6) Všeobecné záväzné nariadenieč.2/2017 

7) Rozpočtové opatrenie č.4/2017 

8) Správa o výsledkoch  kontrolnej činnosti č.01/2017/ocz 

9) Prerokovanie predložených dokumentov a žiadostí ZŠ s MŠ Domaňovce 30 

10) Rôzne 

11) Diskusia 

12) Uznesenie 

13) Záver 

 

K bodu 1:  

3. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Martina Bednárová 

a zároveň privítala prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, hlavného kontrolóra obce Ing. 

Františka Stanislava a prítomných hostí.  

K bodu 2: 

Starostka obce oboznámila prítomných s programom zasadnutia OZ a po prečítaní vyzvala poslancov 

k jeho doplneniu, príp. pripomienkovaniu. Program bol jednohlasne schválený prítomnými 

poslancami.  

K bodu 3: 

Starostka obce určila za zapisovateľku Mgr. Ivanu Farkašovskú a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Mgr. Júlia Čurillová a Ing. Ján Kamenický. 



K bodu 4: 

V tomto bode starostka obce vyzvala zástupcu starostky obce p. Jána Lukáča, aby predniesol kontrolu 

plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ, ktorý skonštatoval, že: 

Uznesenia č. 8/2017 - 18/2017 boli splnené.   

 

K bodu 5:  

V tomto bode prítomní poslanci jednohlasne schválili predaj nehnuteľného majetku obce Domaňovce 

do výlučného vlastníctva Miroslava Kača, trvale bytom Domaňovce č. 50, za celkovú kúpnu cenu 770 

EUR.  

 

K bodu 6: 

V tomto bode starostka obce oboznámila poslancov o VZN č. 2/2017, ktorým sa ruší VZN 

č.5/2016o stanovení výšky miestneho poplatku za rozvoj. Prítomní poslanci toto VZN jednohlasne 

zrušili. 

K bodu 7: 

V tomto bode starostka obce oboznámila poslancov o rozpočtovom opatrení č.4/2017, ktoré prítomní  

poslanci vzali na vedomie.  

K bodu 8: 

V tomto bode hlavný kontrolór obce Ing. František Stanislav oboznámil poslancov o výsledkoch 

kontrolnej činnosti č.01/2017ocz. Poslanci túto správu vzali na vedomie.  

 

K bodu 9: 

V tomto  bode starostka obce oboznámila poslancov so žiadosťou riaditeľky ZŠ s MŠ Domaňovce 

PaedDr. Tatiany Bazárovej o navýšenie finančných prostriedkov určených na krytie mzdových 

nákladov a odvodov do fondov v celkovej výške 7 132,72 EUR, nakoľko tieto finančné prostriedky na 

mzdu neboli zahrnuté do rozpočtu školy, ktorý bol schválený 7.12.2016. Potreba navýšenia finančných 

prostriedkov o 7 132,72 EUR bola riaditeľkou školy predložená žiadosťou až dňa 12.6.2017. Z dôvodu 

nástupu Mgr. Lucie Orlovskej z rodičovskej dovolenky na pôvodné miesto učiteľky od 1.9.2017 

dochádza na úseku ZŠ k prezamestnanosti, nakoľko všetky učiteľky v ZŠ majú pracovný vzťah na 

dobu neurčitú. Preto  je potrebné presunúť jednu učiteľku do MŠ. A ňou je Mgr. Zuzana Tkáčová. 

Riaditeľka školy PaedDr. Tatiana Bazárová jej poskytla pracovné miesto v MŠ od 1.7.2017, nakoľko 

je potrebné, aby v škôlke boli štyri kvalifikované učiteľky. Doposiaľ bola štvrtá učiteľka v škôlke len 

cez dobrovoľnícku činnosť na 4 hodiny a ďalšie 4 hodiny pracovala v škôlke dôchodkyňa. Mgr. Lucia 

Orlovská ukončila rodičovskú dovolenku vo februári tohto roku, a preto má nárok na dočerpanie 

nevyčerpanej dovolenky za rok 2011 ako aj za obdobie riadnej materskej dovolenky v počte 79 dní. 

Celková hodnota mzdových nákladov za túto dovolenku je 4 373 EUR. Preto riaditeľka školy žiada 

zriaďovateľa o dofinancovanie normatívnych finančných prostriedkov z MŠVVaŠ SR na rok 2017, 

prostredníctvom vstupu zriaďovateľa do dohodovacieho konania. Po prečítaní listu starostkou obce 

vystúpil poslanec Ing. Ján Kamenický, ktorý riaditeľke školy povedal, že za celú túto skutočnosť, ktorá 

nastala v škole je zodpovedná ona ako štatutár  a preto je na nej, aby si urobila úpravu vo svojom 

rozpočte školy a našla peniaze potrebné na dofinancovanie. Ing. Ján Kamenický uviedol, že v škole nie 

je taký veľký počet zamestnancov, aby si nedokázala pozrieť všetky pracovné zmluvy pred nástupom 

na post riaditeľky a taktiež ako člen finančnej komisie vie o tom, že p. riaditeľka o tieto finančné 

prostriedky na preplatenie dovolenky Mgr. Lucie Orlovskej mala na jej požiadavku zahrnuté vo svojom 



rozpočte. P. riaditeľka  bola prítomná na  zasadnutí finančnej komisie a súhlasila s rozpočtom, ktorý je 

odsúhlasila finančná komisia. Preto si Ing. Ján  Kamenický nevie vysvetliť prečo žiada znovu  

o navýšenie rozpočtu. Ďalej Ing. Jána Kamenického zaujímalo prečo odchádzajú deti z našej školy do 

iných škôl a nedokončia 1.stupeň v ZŠ Domaňovce. Dozvedel sa, že z našej školy odišli 3 deti, čo vidí 

ako problém pri tak malom počte žiakov akých naša škola má. PaedDr. Tatiana Bazárová vysvetlila p. 

Kamenickému, že 1 dieťa sa odsťahovalo a ďalšie 2 deti odišli z neznámych dôvodov. Do rozhovoru 

vstúpila aj Mgr. Ivana Farkašovská, ktorá si nevie vysvetliť, prečo prijala ďalšiu učiteľku na dobú 

neurčitú. Mala jej dať zmluvu na určito a nemuselo by dôjsť k takejto  situácii. Starostka obce položila 

riaditeľke otázku, či je vôbec potrebné prijať ďalšiu učiteľku do škôlky, nakoľko riaditeľka školy 

neinformovala Obec Domaňovce o počte detí zapísaných do MŠ na školský rok 2017/2018, a či sa cíti 

zodpovedná za skutočnosť, ktorá v škole nastala. Ďalej starostka obce chcela vedieť, prečo došlo 

k zmene zástupcu ZŠ s MŠ Domaňovce, ktorú vykonávala Mgr. Zuzana Tkáčová. Pani riaditeľka 

PaedDr. Tatiana Bazárová sa cíti za túto skutočnosť zodpovedná, ale nie morálne. Vraj jej 

predchádzajúci starosta obce oznámil pred nástupom na post riaditeľky, že je potrebné prijať ešte jednu 

učiteľku, a preto tak aj urobila. Učiteľku Mgr. Zuzanu Tkáčovú osobne poznala a poznala aj jej kvality, 

preto uznala za vhodné ju prijať ihneď na neurčito. Ďalej sa odvoláva na to, že za riaditeľku bola 

poverená až v polovici augusta, čo bolo tesne pred začiatkom školského roka, a preto bolo potrebné 

riešiť iné, pre ňu podstatnejšie veci. Podľa vyjadrenia riaditeľky školy sa Mgr. Zuzana Tkáčová sa vraj 

vzdala funkcie zástupcu ZŠ s MŠ z osobných dôvodov, preto bola za novú zástupkyňu pre úsek MŠ 

vymenovaná Mgr. Terézia Galajdová. Ďalej Mgr. Ivana Farkašovská uviedla, že obec má v pláne 

urobiť rekonštrukciu cesty v obci, na ktorú už vyčlenila peniaze, a či má tento plán teraz  zrušiť 

a dofinancovať školu. Ako budú na túto situáciu reagovať občania obce. Je potrebné si pozrieť vlastné 

príjmy školy a preto súhlasila s p. Kamenickým, aby si p. riaditeľka našla financie vo svojom rozpočte. 

V závere starostka obce a taktiež poslanci vyzvali p. riaditeľku, aby do 10.júla 2017 predložila 

prepracovaný rozpočet školy, počet zapísaných žiakov do MŠ a taktiež chcú mať prehľad o vlastných 

príjmoch  školy. Ďalej sa poslanci zhodli na tom , že reálna potreba učiteľky v MŠ je až od 1.9.2017, 

nie od 1.7.2017 ako uvádza riaditeľka školy a preto sa finančné prostriedky na krytie mzdových 

nákladov upravia.  

 

 

K bodu 10: 

 V tomto bode starostka obce informovala poslancov o ponuke p. Slavomíra Topoliho, ktorý    

má záujem vyvážať cintorínsky odpad. Doposiaľ  tento odpad vyvážalo poľnohospodárske 

družstvo Čingov Smižany.  Poslanci navrhli starostke obce, aby zistila cenovú ponuku p. 

Topoliho. Pokiaľ by bola cena nižšia, tak je pre obec výhodnejšie, aby tento odpad vyvážal p. 

Slavomír Topoli. 

 Ďalej oboznámila poslancov s návrhom rekonštrukcie požiarnej zbrojnice. V rámci projektu 

„Celoplošné rozmiestnenie síl a prostriedkov hasičských jednotiek“ sa vo februári konalo 

stretnutie s Ministrom vnútra Róbertom Kaliňákom, na ktoré boli prizvaní predstavitelia 

samospráv a velitelia DHZ. Na tomto stretnutí minister vnútra informoval o poskytovaní 

dotácii v pôsobnosti MV SR. Na základe neho majú obce možnosť uchádzať sa o dotáciu, 

modernizáciu a iné technické zhodnotenie budovy hasičskej stanice alebo hasičskej zbrojnice, 

vrátane projektovej dokumentácie, ako aj technické zhodnotenia hasičskej techniky 

a obstarania hasičskej techniky Využili sme túto možnosť, zaslali sme zámer a v prípade 



zverejnenia výzvy predložíme žiadosť o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu budovy bývalej 

požiarnej zbrojnice. Na projektovej dokumentácii už pracujeme. Predpokladaná výška dotácie 

je 30.000,00 € so spoluúčasťou žiadateľa vo výške 5%. V rámci DHZ sme požiadali aj  o 

zabezpečenie hasičskej techniky. 

 Starostka obce informovala poslancov o rekonštrukcii cesty v centre obce od p. Štefana 

Janečka, ktorú plánuje urobiť čo v najbližšom čase. Oslovila niekoľko firiem a čaká na cenové 

ponuky. 

 Starostka obce informovala poslancov, že 24.6.2017 sa bude konať v obci územné kolo súťaže 

pre mladých hasičov Plameň, a preto bude rada, ak budú poslanci nápomocní pri tejto akcii 

 

 

 

K bodu 11:  

V tomto bode vystúpila Mgr. Ivana Farkašovská, ktorá žiadala obecný úrad, aby riešil situáciu na 

„Novej“ ulici. Občania sa sťažujú na štvorkolky, ktoré jazdia po ulici veľmi rýchlo a taktiež 

poľnohospodárske stroje, ktoré znečisťujú cestu.  Starostka obce bude túto situáciu riešiť.  

 

K bodu 12:  

Príloha k zápisnici zo dňa 20.6.2017 

 

K bodu 13:  

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

Zapísala:         Mgr. Ivana Farkašovská  ........................................... 

Overovatelia:  Mgr. Júlia Čurillová        ........................................... 

                        Ing. Ján Kamenický       ............................................ 

 

 

 

V Domaňovciach dňa 26.06.2017                                    Ing. Martina Bednárová 

                                                                                                  starostka obce 

 

 

 

 



Príloha k zápisnici zo dňa 20.6.2017 

UZNESENIE 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Domaňovce zo dňa 20.6.2017 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní jednotlivých bodov programu: 

A/ Berie na vedomie: 

- Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

- Rozpočtové opatrenie č. 4/2017 

- Správu hlavného kontrolóra o výsledkoch kontrolnej činnosti č. 01/2017/ocz 

B/ Schvaľuje: 

Uznesenie č. 19/2017 

Program rokovania 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 20.6.2017 

Hlasovanie  

Za: 5 (Mgr. Ivana Farkašovská, Mgr. Júlia Čurillová, Marek Ruman, Ing, Ján Kamenický, Ján Lukáč) 

Proti: 0     

Zdržal sa: 0       

Poslanec Marek Gonda bol v čase hlasovania neprítomný. 

Uznesenie č. 20/2017 

OZ schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce Domaňovce, a to: 

parcelu KN-C 400/8 = zastavané plochy a nádvoria na LV č. 1 o výmere 73 m2 

a parcely č. 400/9 = zastavané plochy a nádvoria na LV č. 1 o výmere 162 m2 do 

výlučného vlastníctva Miroslava Kača, trvale bytom 053 02 Domaňovce č. 50 za 

kúpnu cenu:  
- parcelu o výmere 73 m2 za 5,00 €/1 m2 a  

- parcelu o výmere 162 m2 za 2,50 €/ 1 m2 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa, ktoré sú dané tým, že predmetný pozemok je 

užívaný, obhospodarovaný a zveľaďovaný rodinou viac ako 30 rokov a prevodom 

majetku obce sa prispeje k účelnejšiemu usporiadaniu majetkových pomerov 

s ohľadom na tvar, rozmery a možnosti využitia pozemkov vo vlastníctve obce 

a tretích osôb. 

Celková kúpna cena za predaj pozemkov na parcele KN-C 400/8 – zastavané plochy a nádvoria 

je 365,00  EUR a na parcele KN-C 400/9 - zastavané plochy a nádvoria 405,00 EUR. 

Kupujúci uhradí všetky náklady súvisiace s predajom nehnuteľností a s vkladom do katastra 

nehnuteľností. 

OZ určuje  

stratu platnosti a účinnosti uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uzatvorená do 31.7.2017. 

Hlasovanie  

Za: 5 (Mgr. Ivana Farkašovská, Mgr. Júlia Čurillová, Marek Ruman, Ing, Ján Kamenický, Ján Lukáč)    

Proti: 0     

Zdržal sa: 0   

Poslanec Marek Gonda bol v čase hlasovania neprítomný. 

 



 

Uznesenie č. 21/2017 

OZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2017, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné 

nariadenie obce Domaňovce č. 5/2016 o stanovení výšky miestneho poplatku za rozvoj. 

Hlasovanie  

Za: 5 (Mgr. Ivana Farkašovská, Mgr. Júlia Čurillová, Marek Ruman, Ing, Ján Kamenický, Ján Lukáč)    

Proti: 0     

Zdržal sa: 0       

Poslanec Marek Gonda bol v čase hlasovania neprítomný. 

 

 

Týmto sú podpísané všetky uvedené uznesenia 

 

 

 

 

V Domaňovciach dňa 26.6.2017                                               Ing. Martina Bednárová 

                                                                                                           starostka obce 


